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1. Godkendelse af dagsorden og evt. bilag 
  Godkendt 

2. Behandling af sager til drøftelse og beslutning 

2.a Hvordan evaluerer vi bedst Levi 2023? (JB) 
 
Drøftelsespunkt som vi så kan tage op som beslutningspunkt og evt. nedsætte en arbejdsgruppe på 
vores møde efter Interski. 
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Hvordan evaluerer vi bedst Levi 2023 med henblik på Interski om 4 år 
 
Det er ikke så meget den konkrete vurdering, men et ønske om at vi her frem mod Levi forholder os til 
hvordan vi evaluerer kongressen bedst muligt og giver os selv det bedst mulige grundlag for at tage 
friske erfaringer med videre frem mod næste Interski om 4 år. 
 

 
Bestyrelsen ønsker at bruge viden fra kongressen til at optimere vores deltagelse fremdadrettet. 
Undersøge om vi bruger ressourcerne rigtigt/optimalt. 
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe med HSJ som tovholder inden Interski, der sørger for overordnet 
opfølgning. HSJ repræsenterer bestyrelsen og WS, derudover skal vi have en repræsentant fra TekKom, 
demoholdet og mindst en ”almindelig” deltager med erfaring fra tidligere Interskikongresser.  
  
Der udarbejdes et spørgeskema til alle deltagere til efter kongressen. Piaster har snakket med HSJ om et 
program til deling af video under Interski, kan bruges til vidensdeling? 
 
HSJ tager den herfra. 

 

2.b Ekstern censur (RL) 
 
Beslutningspunkt. 
 
Bestyrelsen skal etablere rammesætning for hvornår censur er ekstern, der kan skabe tilstrækkeligt 
grundlag for at sikre aspiranternes retssikkerhed, undgå interessekonflikter samt udadtil synliggøre den 
upartiske bedømmelse. 
Herunder skal kommende uddannelser i klubregi inkluderes. 
 
Intentionen er fortsat at det skal være gennemsigtighed og ensretning af hvornår man kan være ekstern 
censor. Det skal være administrativt simpelt. 
 
RL og JB kommer med et bud på en definition, der præsenteres for bestyrelsen. 

 

2.c Interessekonflikter for bestyrelse og udvalg (KNB) 
 
Drøftelsespunkt 
 
Videresnak om vi udfordringen i at der kan opstå interessekonflikter i en frivillig organisation og hvordan 
vi forholder os til dette. Er vi i mål, hvis vi skriver kort afsnit i Code of Conduct? 
 
KNB og TKJ laver et kort skriv omkring hvad vi skal skrive i Code of Conduct. TKJ og KNB 
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2.d Modernisering af vores 1. hjælpskursus (TKJ) 
 

Drøftelsespunkt. 

Vores regler for gældende 1. hjælpskursus til uddannelsen bør opdateres. Der er sket en del siden de 

nuværende regler blev lavet. Vi bør kigge på hvad kurset skal indeholde (hvilke dele er vigtigt for vores 

erhverv?) Man skal have et 12 timers for at få BSI og 8 timers for AKI. 

I kan læse om almene førstehjælpskurser her førstehjælp 

Der skal måske nedsættes et lille udvalg, ellers kan kontoret undersøge og efterfølgende komme med en 

indstilling? 

TKJ undersøger kravene for førstehjælp og DIFs anbefalinger og kommer med et bud på nye regler. TKJ 

har den. 

3. Orientering fra kontoret og bestyrelsen 

3.a Status på Interski (RL) 
 

App frigivet – til Interski deltagere anbefales at oprette bruger.  

Vi tager alle sammen snart afsted, demohold flyver afsted en uge før end resten. Flyvetider er sendt 

ud af Iben.  

Vi blander os på værelserne på tværs af demohold, WS og andre deltagere. 

TKJ uddeler uniformer, afhentes helst inden afgang i Idrættens Hus. WS og demoholdsgruppe har 

allerede. 

Piaster hjælper med mundtligt oplæg/lecture sammen med HSJ, mange har meldt sig til at hjælpe. 

RL og HSJ laver en VODCAST deroppe  

3.b Opfølgning på PSI2 snakke med Jens Borgnæs (TKJ) 
 

TKJ informerer om samtaler med Jens omkring PSI2.  

BS er interesseret i at muliggøre PSI2 kursusdeltagelse uden tilkøb af logi og liftkort.  

Såfremt dette ikke er muligt med Jens som kursusudbyder, skal der etableres et alternativt 

kursusudbud. Dette kan sagtens ske sideløbende med et fortsat kursusudbud ved Jens, således 

kursister der ikke ønsker at inkludere logi i kurset fx kan samles i én uge.  

Inden næste sæsons kurser skal et alternativ til nuværende udbud lægge klar. 

3.c Forskelligt nyt fra kontoret 
1. Der arbejdes med at opstarte et snowboard instruktør kursus i DDS regi. KNB og TKJ arbejder 

videre. 

http://førstehjælpsråd.dk/foerstehjaelpsuddannelser/
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2. BRC i Påsken – der arbejdes fra TekKom på at finde en uddanner der kan køre kurset med 

repræsentant fra AKD. TekKom er i gang. 

3. Vi er i fuld gang med at kigge på BSI1 klubprojektet. KS og HS er begejstret. TKJ, AM og HSJ 

arbejder på det. 

4. TKJ har oprettet Drev til bestyrelsen, hvor der oploades forskellige vigtige BS dokumenter. 

5. Der er kommet en henvendelse fra en kineser (bor i Norge) der gerne vil bruge DDS til at udvikle 

skiinstruktionstræning i Kina. Vil gerne dele vores viden, men overlade al koordinering m.v. til de 

involverede uddannere. TKJ, KNB og RL kigger på det. 

6. Henvendelse fra Special Lab der gerne vil afprøve en ski-app på vores kursus i Hintertux uge 18. 

Vores kurser skal ikke være en platform til at give kommercielle firmaer fordele. Man er altid 

velkommen til at tage på kursus og selv kontakte andre kursister. DDS afsætter ikke tid i programmet 

dertil. 

7. TKJ har sendt mail til de internationale skiuddannelsesorganisationer der deltager til Interski. Alle 

har svaret positivt tilbage og glæder sig til at vi mødes i Levi. 

4. Evt. 

Eurotrainer – RL informerer. 
 

ETR udtagelse (RL)  
Der var 32 ansøgere. 12 blev udtaget (heraf 7 piger). TekKom har drøftet om andre strukturer ville 
kunne have udklækket flere ETR. 

 
TekKom overvejede flg. modeller: 
A) Vi laver ét hold på 12 
B) Vi laver ét hold på 16 med tre undervisere 
C) Vi laver to hold á 9 med én underviser hver samt én extra underviser, der cirkulerer mellem 
holdene 
D) Vi laver to hold á 12 med to undervisere hver 

 
Der blev valgt model A.  
TekKom er af den overbevisning, at vi umiddelbart ikke går glip af beståede ETR blandt dem vi afviste 
- samt at den nuværende holdstruktur skaber den bedste kursusafvikling. 

 
Blandt de afviste er én der pt er på Staatslicher (mulig bestået april 2023). Vedkommende mangler 
imidlertid PSI3 teori (var på PSI3 i 2021), hvilket spændte ben for optagelse. Såfremt Staatslicher 
bestås, kan vedkommende dog inviteres direkte ind i udd.truppen på baggrund af øverste diplom fra 
Lac Alpin (Østrig, Schweiz, Frankrig og Italien) og CSIA. Der vil udd-vurderingen ske, mens 
vedkommende underviser et ordinært kursus.  
 

Rookie Academy – RL 
RL introducerer til Rookie Academy. Skiinstruktøruddannelse i New Zealand med andre nationer. RA 

udbyder som ekstern partner DDS uddannelse til danskere, med dansk uddanner. Jobgaranti efter 

bestået uddannelse. 
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AM: det er noget anderledes and vi plejer at lave, rokker det ved kernefortællingen? Job 

efterfølgende er nyt fra DDS (samarbejdspartnere gør det allerede).  

Opstartsmøde 3/3-23. KNB og RL fra bestyrelsen deltager med Katrine Munkholm. 

Vi vil gerne udbyde BSI1 og BSI2 hos RA, men DDS afholder ikke udgifter til kurset. Økonomiske vilkår 

sidestilles med efterskoler m.v.  

Der skal til det første kursus tænkes i alternativ eksaminering. Kun en uddanner til stede i NZ. 

TekKom beslutter om vi det første år kan lave online eksamination. 

Fremadrettet skal det køres som et almindeligt kursus – dvs. der skal være to uddannere på kurset i 

NZ. 

RL og KNB arbejder videre med ideen. 


